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Vragen van het lid Van Eijs (D66) aan de Staatssecretaris en de Minister van 
Infrastructuur en Waterstaat over het artikel «Nederland liet dieselsjoemelaars 
onterecht gaan» (ingezonden 20 januari 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Nederland liet dieselsjoemelaars onterecht 
gaan»?1 

Vraag 2
Kunt u reflecteren op de uitspraak van het Hof van Justitie van de Europese 
Unie van 17 december jl. over het gebruik van sjoemelsoftware door 
Volkswagen, waarin het concludeerde dat dit in strijd was met Europees recht 
en specifiek dat de uitzonderingsclausule over motorbescherming betrekking 
heeft op onvoorziene en plotselinge schade en dus niet kan worden gebruikt 
in de context van schade door veroudering of verstopping? 

Vraag 3
Welke gevolgen heeft de veel striktere interpretatie die de Europese rechter 
geeft, voor de aanpak in Nederland van sjoemeldiesels? 

Vraag 4
Bent u bereid opdracht te geven tot het onderzoeken van meer verdachte 
automodellen door de RDW? Zal hierbij dezelfde route gevolgd worden zoals 
bij de Suzuki Vitara en de Jeep Grand Cherokee? 

Vraag 5
Welke andere kansen ziet u om de schade die sjoemeldiesels toebrengen aan 
het milieu en in bijzonder de luchtkwaliteit, en dus de gezondheid van 
mensen, te verminderen met deze uitspraak van de rechter in de hand? 

Vraag 6
Op welke wijze wijzigt de uitspraak van de Europese rechter de inzet van 
Nederland in de Europese Unie en elders op de aanpak van sjoemeldiesels?

1 Follow the Money, 6 januari 2021 (https://www.ftm.nl/artikelen/nederland-liet-
dieselsjoemelaars-onterecht-gaan?&utm_source=twitter&utm_medium=social&utm_
campaign=Dieselsmoesjes)
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